
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους Υπουργούς: 

• Εθνικής Άμυνας, κ. Νικόλαο Δένδια 

• Υγείας, κ. Άδωνι Γεωργιάδη 

• Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρίστο Δήμα 

• Ψηφιακής Διακυβέρνησης, κ. Δημήτριο Παπαστεργίου 

 

Θέμα: Αναγκαία τα αυτονόητα δικαιώματα για τους Αναπήρους Πολέμου – 
Εκκρεμεί η ισότιμη ένταξή τους στις ευεργετικές ρυθμίσεις των ΑμεΑ 

 

Ο κ. Παπαδόπουλος Σωτήριος του Λαζάρου, Ανάπηρος Πολέμου της Κύπρου, με 
επώνυμη αίτησή του προς πάσα αρμόδια αρχή, καταγγέλλει ότι δεν του 
παρέχονται αυτονόητες παροχές που σήμερα δικαιούνται ευρύτερα τα ΑμεΑ, 
όπως : 

1. Ηλεκτρονική ταυτότητα για δωρεάν μετακινήσεις με τα Μέσα Μαζικής 
Μεταφοράς. 

2. Ψηφιακή Κάρτα Αναπηρίας, ανάλογη με αυτή που χορηγείται στα ΑμεΑ 
μέσω ΚΕΠΑ. 

3. Πλήρης αναγνώριση των αποφάσεων αναπηρίας από τις Ανώτατες 
Στρατιωτικές Υγειονομικές Επιτροπές (ΑΣΥΕ) από δημόσιους οργανισμούς 
και ΔΕΚΟ, ώστε να ισχύουν οι εκπτώσεις και απαλλαγές που ισχύουν για 
τους λοιπούς αναπήρους. 

Σημειώνεται ότι οι  Ανάπηροι Πολέμου αποτελούν ξεχωριστή, θεσμικά 
αναγνωρισμένη κατηγορία, και η αναπηρία τους δεν είναι προσωρινή ούτε 
προέρχεται από ασθένεια ή εργατικό ατύχημα, αλλά από πολεμική σύγκρουση και 
υπεράσπιση της Πατρίδας. Ωστόσο, όπως καταγγέλλεται, δεν έχουν ενταχθεί στις 
νέες ψηφιακές παροχές και δεν αναγνωρίζονται ισότιμα από δημόσιους και 
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ιδιωτικούς φορείς, γεγονός που συνιστά παραβίαση της αρχής της ισότητας και 
της τιμής προς αυτούς που προσέφεραν έμπρακτα στη Χώρα. 

Ερωτώνται οι κ. Υπουργοί: 

1. Προτίθεστε να εντάξετε τους Αναπήρους Πολέμου στις διαδικτυακές 
πλατφόρμες και τα ψηφιακά εργαλεία που ισχύουν για τα ΑμεΑ (ψηφιακή 
κάρτα αναπηρίας, μητρώο αναπηρίας κ.λπ.); 

2. Θα θεσμοθετήσετε ρητώς την υποχρεωτική αναγνώριση των 
ποσοστών αναπηρίας που απονέμονται από τις Ανώτατες Στρατιωτικές 
Υγειονομικές Επιτροπές από τις ΔΕΚΟ και άλλους δημόσιους/ιδιωτικούς 
φορείς, ώστε οι Ανάπηροι Πολέμου να λαμβάνουν ισότιμα τις 
προβλεπόμενες εκπτώσεις ; 

3. Πώς θα εξασφαλίσετε ότι οι Ανάπηροι Πολέμου δεν θα υποχρεώνονται να 
επανεξετάζονται από ΚΕΠΑ, δεδομένου ότι τα ποσοστά τους είναι εφ’ 
όρου ζωής και έχουν ήδη αποδοθεί από αρμόδια στρατιωτικά όργανα του 
κράτους; 

4. Υπάρχει σχεδιασμός για ενοποίηση των παροχών ΑμεΑ και Αναπήρων 
Πολέμου, με σεβασμό στην ιδιαιτερότητα και την εθνική προσφορά της 
δεύτερης κατηγορίας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής  

Νικόλαος Παπαδόπουλος 

 




